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PROTOKÓŁ  

z  XXXI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 2 grudnia 2021 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1055. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brąszewice.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 18 listopada 

2021 r. do 1 grudnia 2021 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła potrzebę usunięcia pozostałości progu zwalniającego na drodze 

powiatowej w Chajewie. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła potrzebę usunięcia pozostałości progu zwalniającego na drodze 

powiatowej w Godynicach. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan drogi i poboczy na ul. Zabrodzie. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi Brąszewice – Kosatka. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę równania drogi Czartoria – Chajew. 

Radny Remigiusz Ubycha zgłosił zły stan poboczy na ul. Starowiejskiej. 

Radny Józef Przezak zgłosił potrzebę równania drogi Przedłęcze – Sokolenie i Przedłęcze – Pluty. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan pobocza przy drodze powiatowej Pipie – Marianów i potrzebę 

ustawienia znaku z numerem posesji w m. Trzcinka. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał o ograniczenie prędkości na drodze w m. Gałki. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił potrzebę montażu lustra drogowego w m. Bukowiec za remizą. 

Radny Jan Świątek potrzebę ustawienia znaku z numerem posesji w m. Pasie. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Andrzej Smok zapytał o szczegóły projektu. 

Wójt Gminy udzielił wyjaśnień. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXI/178/2021 z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 

dla radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych, 1 Radny wstrzymał się od głosu. Rada Gminy większością głosów opowiedziała  

się za przyjęciem Uchwały Nr XXXI/179/2021 z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i 

wysokości diet dla radnych. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę w obradach, ze względu na problem techniczny z 

urządzeniem do przeprowadzania głosowania. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Brąszewice. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXI/180/2021 z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXI/181/2021 z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 Sprawy różne. 

Nie było omawianych spraw w tym punkcie. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy o godzinie 1055.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował: S. Domagała 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


